

Résolu: De référer au Surintendant des Parcs et au Surintendant des Terrains de Jeux pour rapport.

30.—(26547) Soumise une résolution du Club Ouyrier Mont-Royal au sujet du système de promotion.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De transmettre ladite résolution aux intéressés.

31.—Soumise une communication de la "Fédération Nationale St-Jean-Baptiste", demandant l'autorisation d'organiser un tag-day pour le 24 juin prochain.

Vu le rapport favorable du Directeur de l'Assistance Municipale,

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'accorder ladite autorisation.

32.—(26545) Soumise une communication de l'Association des Ingénieurs-Stationnaires, sollicitant une entrevue avec le Bureau.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'inviter ladite Association à rencontrer les Commissaires, lundi le 26 du courant, à midi, dans le cabinet de Son Honneur le Maire.

33.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De donner instructions au Surintendant des Achats et des Ventes, de préparer le cahier des charges et les formules d'annonces pour la demande de soumissions pour blocs artificiels ou autres, dont la Ville aura besoin pour l'exécution des travaux.

34.—(26552) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, recommandant de payer immédiatement à la "Canadian Society for the Prevention of Cruelty to Animals", la subvention de \$500 qui lui a été votée.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

35.—M. l'Echevin O'Connell se présente devant le Bureau, en compagnie de M. Curran, avocat, au sujet de la réclamation de Patrick Harrigan, pour accident lorsqu'il travaillait pour la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que la résolution du 9 mars 1915, à ce sujet, soit reconsidérée et amendée en y changeant le chiffre "\$2,000.00" par le chiffre "\$4,000.00".

36.—(26542) Soumise une communication du "St. Lawrence Tennis Club", demandant de faire mettre le terrain de la Ferme Fletcher en bonne condition pour le jeu de tennis.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Parcs, avec prière de faire droit à cette demande.

37.—Soumis un compte de M. J. C. O'Brien, au montant de \$12.50, pour frais de sténographie, pour le compte de la Commission des Incendies.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi, pour savoir si la Ville doit payer ce compte.

38.—(26239) Soumis un rapport du Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistique, déclarant, en réponse à une offre de terrain de M. Eugène Dumas, que la Ville n'a pas besoin, pour le moment, d'un local, pour la construction d'un dispensaire.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer M. Dumas en conséquence.

39.—(26497) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, ainsi qu'un rapport de Son Honneur le Maire, au sujet de l'accident survenu au Capitaine H. Charbonneau,

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Parks and to the Superintendent of Playgrounds for a report.

30.—(26547) Submitted a resolution of the "Club Ouyrier Mont-Royal", anent the system of promotion.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said resolution be transmitted to the interested parties.

31.—Submitted a communication from the "Fédération Nationale St-Jean-Baptiste", asking for authorization to organize a tag-day for the 24th June next.

In view of the favorable report from the Director of Municipal Assistance.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To grant said authorization.

32.—(26545) Submitted a communication from the Association of Stationary Engineers, asking for an interview with the Board.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said association be invited to meet the Commissioners on Monday, the 26th instant, at noon, in the Office of His Worship the Mayor.

33.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That instructions be given to the Superintendent of Purchases and Sales to prepare specifications and forms of advertisements calling for tenders, for the supply of artificial or other blocks, which the City may need for the carrying out of the works.

34.—(26552) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, recommending that the Canadian Society for the Prevention of Cruelty to Animals, be paid immediately the grant of \$500 voted to them.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said report.

35.—Ald. O'Connell appeared before the Board, accompanied by Mr. Curran, advocate, anent the claim of Patrick Harrigan, who was injured while working for the City.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the resolution adopted on the 9th March 1915, in this connection, be reconsidered and amended by substituting the figures "4,000" for "2,000".

36.—(26542) Submitted a communication from the St. Lawrence Tennis Club, asking that the grounds of Fletcher's Farm be placed in a condition to permit of tennis being played thereon.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Parks, with instructions to grant said request.

37.—Submitted an account from Mr. J. C. O'Brien, amounting to \$12.50, for his fees as stenographer, his services having been retained by the Fire Commissioners.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department in order to know whether the City is held to pay said account.

38.—(26239) Submitted a report from the Medical Health Officer, stating, in reply to an offer of a piece of land made by Mr. Eugène Dumas, that the City does not need, for the time being, a site for the erection of a dispensary.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Mr. Dumas be informed accordingly.

39.—(26497) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, and also a report from His Worship the Mayor, anent the accident which befell Captain H. Char-